
Jestem Scorpion!

Dodano: 25.05.2020

Czy mieliście kiedyś okazję zobaczyć harwester Ponsse Scorpion w akcji? Co wyróżnia go na tle
innych maszyn leśnych? Tego wszystkiego dowiecie się z nowego filmu o pierwszym w Polsce
harwesterze Scorpion i wywiadzie z tą maszyną!

 

 

Trzy ramy, żuraw za kabiną i inne ciekawostki.... Sebastian Jędrzejewski opowiada o swojej maszynie,
pierwszym w Polsce harwesterze Ponsse Scorpion:

 

 

 

 

Więcej informacji o jedynym w Polsce harwesterze Ponsse Scorpion znajdziecie w "wywiadzie ze
Scorpionem" w numerze 5/2020 GAZETY LEŚNEJ, który teraz został udostępniony w całości za
darmo w internecie. Link do artykułu zamieszczamy poniżej:

https://publuu.com/view/477/3898

 

https://publuu.com/view/477/3898
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Nie dodano jeszcze żadnego komentarza.


